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HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Tájékoztatás kérése az állami földek értékesítése kapcsán ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Dr. Oszkó Péter
pénzügyminiszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

A 2002-es kormányváltást követően az állami földek értékesítése kapcsán számos esetben
visszaélés gyanúja merült fel . Mivel az állami földek értékesítését a Magyar Nemzet i
Vagyonkezelő Zrt. (korábban pedig Nemzeti Földalap) hatáskörébe tartozik, kérem Önt, hogy
az alábbi szempontok szerint összeállított, 2002-től kezdődően minden évre lebontott
kimutatást válaszában részemre elküldeni szíveskedj ék.

Hány esetben került sor állami föld (ezen a továbbiakban : szántót, legelőt és erdőt is
értek) értékesítésére?
Kérem ezeket az értékesítéseket tételesen bemutatni, feltüntetve az értékesített
területek nagyságát és végső árát.
Kérem továbbá hasonló táblázatba rendezve a haszonbérbe adási szerz ődések tételes
bemutatását is 2002-tő l kezdődően, évenkénti bontásban, tételesen .

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . szeptember 29 .

Dr. Turi Kovács Béla
országgyűlési képviselő


	page 1

